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Vi som bur på Dalstø håper at kommunen tar oss med i vurderingen når dei nye planene for 

fiber utbygging skal takast. Nettet som er i området er svært treigt og behovet for fiber er 

stort. Håper på positiv tilbakemelding. 

 


